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 Dz-05.0021.10.2015    

Protokół nr 10/2015 

Obrad sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza 

z dnia 2 czerwca 2015 r. godz.18:00  

Kraków, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2 

 

I. Otwarcie sesji.  

Obrady X sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (kadencja VII) otworzył o godz. 18:00 

Przewodniczący  Rady Zygmunt Wierzbicki stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające 

Radę do podejmowania uchwał.  

W posiedzeniu uczestniczyło 18 Radnych (zgodnie z listą obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu).  

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki  przedstawił projekt porządku obrad X sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza (załącznik nr 2 niniejszego protokołu) o następującej treści: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Projekty uchwał komisji problemowych oraz Grupy Radnych 

 

Projekty uchwał Komisji Architektury i Urbanistyki 

w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Młynówka 

Królewska- Grottgera II” 

 

Projekty uchwały Grupy Radnych 

w sprawie: odtworzenia kopca Esterki 

 

4. Projekty uchwał Zarządu: 

w sprawie: korekty uchwały Nr VII/55/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 28 kwietnia 

2015 w sprawie: rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2015. 

  

5. Dyżury: 2, 9, 16, 23, 30 lipca 2015 r.  

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji.  

 

 

Po odczytaniu proponowanego porządku obrad Przewodniczący Rady przeszedł do 

głosowania nad jego przyjęciem Rada – w głosowaniu: 15 -„za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzm. 

się”- przyjęła porządek obrad.  

 

III. Opiniowanie projektów uchwał komisji problemowych i Grupy Radnych 
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Doszli: Iwona Chamielec, Łukasz Mańczyk 

 

Projekty uchwały  Komisji Architektury 

Projekt Uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Młynówka Królewska- Grottgera II” 

 

Referuje: Zbigniew Marcisz przewodniczący komisji 

Głos  w dyskusji zabrali: Zygmunt Wierzbicki, Piotr Klimowicz, Zygmunt Wierzbicki, Jan 

Hoffman, Jacek Biliński, Zygmunt Wierzbicki,  

Rada – w głosowaniu: 16 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr X/78/2015 w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Młynówka Królewska- Grottgera II” 

 

Doszła Małgorzata Kozień  

 

Projekty uchwały Grupy Radnych 

Projekt Uchwały w sprawie: odtworzenia kopca Esterki 

 

Referuje: Piotr Klimowicz  projektodawca  

Głos w dyskusji zabrali; Marcin Grega, Piotr Klimowicz, Marcin Grega, Piotr Klimowicz, 

Łukasz Mańczyk, Piotr Klimowicz, Edward Tarczałowicz, Jan Hoffman,  

Rada – w głosowaniu: 17 – „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr X/79/2015 w sprawie: odtworzenia kopca Esterki 

 

IV. Projekty uchwal Zarządu 

Projekt Uchwały w sprawie: korekty uchwały Nr VII/55/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z 

dnia 28 kwietnia 2015 w sprawie: rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2015. 

 

Referuje: Zygmunt Wierzbicki przewodniczący  

Głos w dyskusji zabrali; Paweł Nowak, Łukasz Mańczyk,  

Rada – w głosowaniu: 18 – „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się” - podjęła Uchwałę 

Nr X/80/2015 w sprawie: korekty uchwały Nr VII/55/2015 Rady Dzielnicy V Krowodrza z dnia 28 

kwietnia 2015 w sprawie: rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2015. 

 

V. Dyżury:  

 

2, 9, 16, 23, 30 lipca 2015 r.  
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VI. Oświadczenia i komunikaty. 

 Przewodniczący poinformował radnych, że w dniu 7 czerwca w UMK Plac wszystkich 

świętych odbędzie się Dzień  Otwarty Magistratu 

 Przewodniczący poinformował radnych o piśmie w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie odmowy wygaśnięcia mandaty radnego Zbigniewa Marcisza 

 Członek Zarządu Marcin Grega  poinformował radnych o zasadach głosowania w 

ramach Budżetu Obywatelskiego 

 W sprawie projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego głos w dyskusji 

zabrali: Jan Hoffman, Marcin Grega, Edward Tarczałowicz, Marcin Grega, Łukasz 

Mańczyk, Piotr Klimowicz,  

 W sprawie artykułu na portalu Krowoderska.pl odnośnie braku konsultacji z 

mieszkańcami w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy dojazdowej pomiędzy ul. 

Królewska a ul. Staffa, głos w dyskusji zabrali: Piotr Klimowicz, Łukasz Mańczyk, 

Piotr Klimowicz, Łukasz Mańczyk, Zygmunt Wierzbicki, Łukasz Mańczyk, Jan 

Hoffman, Marcin Grega, Paweł Nowak, Łukasz Mańczyk,  

 W sprawie projektów zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego głos w dyskusji 

zabrali: Agnieszka Wantuch, Łukasz Mańczyk, Agnieszka Wantuch, Marcin Grega, 

Łukasz Mańczyk, Marcin Grega, Agnieszka Wantuch, Zygmunt Wierzbicki,  

 Radna Agnieszka Wantuch poinformowała radnych, że w MDK Dom Harcerza 

odbywają się cykliczne pokazy filmów 

 Radna Agnieszka Wantuch poprosiła Pana Rafała Jarząbka o zreferowanie delegacji 

odnośnie przeglądów obiektów sportowych, radny stwierdził, iż nie pamięta co było 

na delegacji 

 W sprawie kontaktów z mieszkańcami i delegowania radnych głos w dyskusji zabrali; 

Jan Hoffman, Agnieszka Wantuch, Zygmunt Wierzbicki, Marcin Tabisz, Agnieszka 

Wantuch, Rafał Jarząbek, Paweł Nowak, Łukasz Mańczyk, Paweł Nowak, Zygmunt 

Wierzbicki,  

 W sprawie pisma od Prezydenta w sprawie uchylenia uchwały w sprawie odmowy 

wygaśnięcia mandaty radnego Zbigniewa Marcisza głos w dyskusji zabrali: Piotr 

Klimowicz, Zygmunt Wierzbicki, Jan Hoffman, Piotr Klimowicz,  

 W sprawie wysyłania pism do radnych glos w dyskusji zabrali: Paweł Klimowicz, 

Zygmunt Wierzbicki 
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 W sprawie nagrań Fundacji Stańczyk obrad Rady Dzielnicy głos w dyskusji zabrali: 

Piotr Klimowicz, Zygmunt Wierzbicki, Iwona Chamielec, Piotr Klimowicz, Zygmunt 

Wierzbicki 

 Radny Zbigniew Marcisz zapowiedział posiedzenie komisji Architektury na dzień 8 

czerwca godz. 18:00 

 Radny Marcin Tabisz zapowiedział posiedzenie komisji Informacji na dzień 8 czerwca 

godz. 17:00 

 

 

VII. Zakończenie sesji. 

 Przewodniczący Zygmunt Wierzbicki  ogłosił zamknięcie obrad X  sesji Rady Dzielnicy V 

Krowodrza. Zamknięcie obrad sesji godzina 19:35 

 

Protokół sporządziła       Przewodniczący Rady i Zarządu 

 Agata Krawiecka            Dzielnicy V Krowodrza 

 

Pracownik biura        Zygmunt Wierzbicki 


